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	EconsII: Liquidity transfer to DCA-TIPS

	

	
	Form ID 
T2BFUTEST_ECONSII_to_DCA
Version 20250204
	LIQUIDITY TRANSFER
ECONSII ( TIPS -DCA
	


	T2 National Service Desk / Support BCN : SOB-2320 DIIF-SERI

	Phone


	+33 1 42 97 79 88
	Fax


	+33 1 42 92 63 45
	E-mail


	2320-csld-utest-ut@banque-france.fr


	(P1) Participant
(denomination)
	

	(P2) Identifiant (BIC)

	

	Requestor Name 

	

	E-mail requestor

	

	Phone

	
	Fax

	


	Value Date

	
	
	Reception Time
(ECB time)
	
	
	Instruction ID
	


	ECONSII

(C1) ECONSII Debtor BIC  
(C2) 

ECONSII   

/XFREUR_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _
 Amount

  Montant
,

EUR

ECB Contingency Transit Account

(C3) Transit BIC in ECONSII ECBFDEFFTIP
in TIPS(C4) BIC ECBFDEFFTPP
TIPS  

(C5) TIPS Creditor BIC  
(C6) 

DCA   
/iFREUR _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 



	The Undersigned declare(s) to have the full capacity and authority to request the execution of the intervention listed in the following pages.


	(S1) Validated by: Name 

	(S2) Signature 



	(T1) Processed on ECONSII

	
	(T2) Processed on TIPS

	 


	Result:
Résultat
	
	
	Rejected

Rejeté
	
	
	Settled TIPS (Credit)


	
	
	

	Comment


	
	(T5)

AR

▼

Part 
	VF
	

	
	
	
	VS
	

	
	
	
	S
	

	
	
	
	V
	

	
	
	
	R
	


BDF-RESTREINT
	
	Procedure
	Procédure

	1
	This form must be used in case of activation of T2 Contingency Module to transfer liquidity from ECONSII to TIPS DCA.

Participant sends the filled-in first page of the form by fax or email to Banque de France.
	Ce formulaire doit être utilisé en cas d’activation du module de contingence ECONSII pour alimenter un DCA TIPS en liquidités.

Le participant adresse la première page du formulaire complété par télécopie ou email à la BDF

	2
	Banque de France checks the request and returns it in case of problem with motivation of rejection.

If the available amount on DCA is lower than the requested amount, the Liquidity transfer will not be executed by Banque de France
	La Banque de France vérifie la demande, et la retourne en cas de problème avec le motif de rejet.

Si le montant disponible sur le DCA est inférieur au montant demandé, le transfert de liquidité ne sera pas exécuté par la Banque de France.

	3
	After the ECB agreement, Banque de France processes the request: :

- Calls the participant to check the information requested 

- Inputs the payment in ECONSII to the ECB Contingency Transit Account 

- Fills-in a form so that ECB inputs the 2nd payment in TIPS to the participant’s account.
	Après accord de la BCE, la Banque de France traite la demande :

- Appelle le participant pour vérifier les informations du formulaire (contre-appel)

- Saisit du paiement dans TIPS vers le compte de transit de contingence de la BCE 

- Complète le formulaire pour que la BCE saisisse la 2° jambe dans TIPS au crédit du compte du participant.

	4
	Banque de France confirms the successful completion of the transfer by sending an email to the participant
	La Banque de France confirme la bonne réalisation du virement par email au participant.

	5
	If the participant does not receive the answer (4) after sending the request (1), he calls Banque de France to check the reception of the request.
	Si l’établissement demandeur n’a pas de retour (4) après son envoi (1), il contacte la BDF pour vérifier que la demande a été bien reçue.


All time are in “ECB time” used for all TARGET activities (identical to French hours)
Toutes les heures sont exprimées en heures BCE, utilisées pour l’ensemble des activités TARGET (identiques aux heures en France)
	P1
	Participant: name of the participant (usual denomination)

	
	Participant : nom du participant (dénomination usuelle)


	P2
	Identifiant: BIC Account Holder

	
	Identifiant : Bic du teneur de compte


	C1
	Debtor BIC in TIPS: BIC of the ECONSII account to be debited (always a BIC 11 with extension XXX if needed

Do not use Multi addressable and addressee BIC

	
	BIC débité dans TIPS : BIC du compte concerné dans ECONSII. Toujours un BIC 11 avec XXX le cas échéant.

Ne pas utiliser un Multi addressable and addressee BIC mais uniquement un BIC de compte dans ECONSII

(Seuls ces derniers sont repris dans ECONSII)


	C2
	ECONSII number to be debited

	
	N° du Compte  à débiter dans ECONSII


	C3
	ECB Contingency Transit BIC in ECONSII: Transit Account used by the NSD France as counterparty to the participant in ECONSII  

	
	BIC du compte de transit BCE dans ECONSII : compte utilisé par le support T2BF comme contrepartie dans ECONSII


	C4
	ECB Contingency Transit BIC in TIPS: Account used by ECB as counterparty to the participant in TIPS  

	
	BIC du compte de transit BCE dans TIPS : compte utilisé par la BCE comme contrepartie dans TIPS


	C5
	Creditor BIC in TIPS: BIC of the DCA TIPS to be credited

	
	BIC du participant à créditer dans TIPS à créditer


	 C6
	DCA TIPS number to be credited

	
	N° du Compte  à créditer dans TIPS


	S1
	Name: of authorized person (for the TARGET Services Account: box C1). In case of form signed by 2 persons, mention both names.

	
	Nom : de la personne autorisée (pour le compte TARGET Services : case C1). En cas de signature par deux personnes, indiquer les deux noms.


	S2
	Signature: of authorized person. The request will be rejected if the signature is not valid , or if one signature is missing or not authorized in case of joint signatories.

	
	Signature : de la personne autorisée. La demande sera rejetée si la signature n’est pas valide, ou si l’une des signatures est manquante ou non autorisée en cas de signatures conjointes.


	T1
	Processed (hhHmm) : time (BCE time) of processing in ECONSII

	
	Exécuté ( hhHmm) :heure (heure BCE) de confirmation du transfert dans ECONSII


	T2
	Processed (hhHmm) : time (BCE time) of processing in TIPS

	
	Exécuté ( hhHmm) :heure (heure BCE) de confirmation du transfert dans TIPS


	T3
	BdF Internal controls

	
	Contrôles internes BDF
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